
Referat skolebestyrelsesmøde 1-9-2022  
 

Til stede: Julie, Jurgita, Karina, Tülay, Saira, Bjørn, Enes, Nieller og Lotte 

 

Elevrådsrepræsentanter: Rayaan 8. årgang, Maria 7. årgang 
 

Afbud/fraværende: Jesper, Maria 

 

Referent: LR 
 

Spørgetid:   

Ingen deltog i spørgetid. 

 
337. Konstituering 

Næstformand er ikke et krav. 

Karina er valgt som næstformand. 

 

338. Antimobbestrategi, bilag 
Strategien skal være en vi alle er fælles om. 

Julie undersøger hvad antimobbestrategi skal indeholde.  

Meget tekst, gerne mere punktopstillinger 

NM og LR får opdateret skema over aktiviteter på de enkelte årgange. 
NM laver afsnit om RGP relationsdannende genoprettende praksis. 

Antimobbestrategien tages op igen på et kommende møde 

 

339. Budget opfølgning 
Økonomien er presset og vi står med et forventet underskud på ca. 1mio. 

Underskuddet er opstået pga. inklusionselever, der via CVI er visiteret til 

specialklasser/-skoler. Elever der bor i vores distrikt, men som ved skolestart 

ikke er begyndt på Damagerskolen men specialtilbud. Omkostningerne for 
specialtilbuddene skal dækkes af skolen. 

For at vise ansvarlighed overfor økonomien er der lavet indkøbsstop resten af 

dette kalenderår, nødvendige indkøb for at kunne gennemføre undervisningen 

er selvfølgelig stadigvæk tillad. Vi forsøger også spare på vikarkontoen. Disse 

to tiltag kan måske tilsammen give 300.000 kr. 

340. Forretningsordenen 
Tilføjelser vedr. referat. Referat sendes rundt efter mødes til skolebestyrelsen 

og bestyrelsen har så ca. en uge til at godkende/komme med rettelser og/eller 

tilføjelser. Efterfølgende lægges referat på hjemmesiden og link i opslag på 

Aula. 
Tilføje forventninger til medlemmernes engagement i skolebestyrelsesarbejdet 

”Reklame” for spørgetid. 

Julie retter forretningsordenen til og sender rundt til skolebestyrelsen til 

godkendelse. 

341. Princip, ordensregler, bilag 

Sproget er meget ”løftet” pegefinger. 
Skal el-løbehjul tilføjes? 

Ordensreglerne tages med i elevrådet og de får lov at arbejde med sproget og 



lave et udkast til ordensreglerne. 

Ønske om at de færdige ordensregler sættes op i alle klasser. 

342. Nyt fra   

• Formanden:  

Skolerådsmøde diskuteret budgetter. Der er kommet mange nye 
formænd/kvinder. Dejligt med nye kræfter. 

 

Landsmøde i skole og forældre i midt november. 

NM undersøger om alle nye er meldt ind i skole og forældre. 
 

Møde 26. september for Skolebestyrelser i Greve 

  

• Ledelsen:  

I forhold til den pædagogisk weekend, gennemføres den trods skolens 
økonomiske situation. Der er undersøgt om overnatningen kunne spares 

væk, men der er ikke meget at spare pga. store dele af betalingen ikke 

refunderes. 

 
Stor opbakning fra forældrene til at varetage ”undervisningen” fredag dem 

30.september, hvor der er pædagogisk weekend 

 

Meddelelsesbogen er en erstatning for elevplanen, arbejdsgruppe nedsat i 
kommunen. Skolebestyrelsen er inviteret til dialog om meddelelsesbogen 

den 5. oktober – online møde 18.00-19.00 (se mail fra MN) 

 

• Medarbejderne:   
Makerspace fungerer godt – der er mange materialer. Vi laver forsøg med 

at have Makerspace åbent for elever om eftermiddagen 

  

• Eleverne:   

Vandkølere er gode, kunne godt være monteret bedre. Dejligt med nye 
toiletter. 

Ærgerligt man via Chromebook ikke længere kan gå på Maps og YouTube. 

Spærring/blokeringen af disse sider er lavet for at beskytte elevernes data. 

 
• Andre:   

Flydende skoledistrikter gør at nogle bliver overrasket over de skal gå på 

Damagerskolen. Det høres dog, de er glade for skolen. 

 
 

343. Diætliste  

 

344. Punkter til kommende møder:  

 
 Principper, idræt 

 Antimobbestrategi 

 Ordensregler – tilbagemelding fra elevrådet (udskolingen) 

  


